
 
 

 

 

Tarnów, 29 maja 2023 r. 

KRM.0003.750.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXV sesji Rady Miejskiej 25 maja 2023 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” zwróciłem się do Pana Prezydenta w kilku 

kwestiach: 

1. W związku z zapowiedzianym przez Wydział Infrastruktury Urzędu Miasta Tarnowa powstawaniem 
projektu nowego budynku dworca autobusowego obok budynku Park&Ride zwracam się z uprzejmą 
prośbą o informację na temat wyboru lokalizacji nowego obiektu. 
- Czy przeprowadzone zostały analizy infrastruktury drogowej uwzględniające:  
a) przepustowość dróg? 
b) stan dróg? 
c) możliwości połączenia tego odcinka z transportem publicznym, uwzględniając częstotliwość 

połączeń? 
- Jeśli tak, to proszę o udostępnienie wyników tej analizy. 
- Czy brano pod uwagę inne lokalizacje dworca autobusowego, jak i negocjacje w sprawie wykupu 
budynku (na przykład we współpracy z Urzędem Marszałkowskim w ramach spółki Małopolskie 
Dworce Autobusowe)? 
2. Ponadto proszę o dodanie do funkcjonującej mapy na stronie https://rower.tarnow.pl/ - 
obejmującej rower miejski, wszystkich wiat i stacji napraw w tym powstałych w styczniu zgodnie z 
informacją zawartą na stronie miasta Tarnowa:  
https://tarnow.pl/Dla-mieszkancow/Aktualnosci/Miasto/Nowe-wiaty-i-stacje-naprawcze-dla-
rowerow 
Proszę również, aby stosowne lokalizacje zostały dodane wraz z lokalizacją GPS jeszcze przed 
sezonem turystycznym i olimpijskim. Na stronie TCI jest informacja o sieci wiat plus odesłanie do 
roweru miejskiego, ale dla turysty bez wizualnej mapy „suche” nazwy ulic mało mówią, zobacz: 
https://www.it.tarnow.pl/atrakcje/turystyka-aktywna/rowerowa/#.  
W zasadzie narzędzie jest gotowe (mały nakład środków i zasobów), tylko i wyłącznie kwestia 
naniesienia na mapę i podania lokalizacji GPS.  
Obecnie mamy łącznie z nowym węzłem przesiadkowym 12 wiat oraz 14 stacji napraw.  Siatka/mapa 
stacji roweru miejskiego plus dodanie wiat rowerowych będzie w jednym miejscu, co ułatwi jej 
udostępnianie poprzez jeden link na stronach hoteli, campingu pod jabłoniami, TCI, miasta i ZDIKU 
oraz VELO Dunajec. 
3. W kwestii Dyrektora III Liceum Ogólnokształcącego poprosiłem o informację ze strony Pani 

Prezydent Porębskiej nt. możliwości jakie mamy, dotyczące toczącego się postępowania przed 

Małopolskim Kuratorem Oświaty. Jak wygląda sytuacja Dyrektora III Liceum w tym momencie? Czy 

jest jakakolwiek możliwość, aby nie był zawieszony? 
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